

Date: 8 / 11 / 2009

التاريخ: 8 / 11 / 2009

Customs Notice No. 12 /2009

**Implementation of the Cabinet's Decision
No. 359/8 of 2009 Assigning the Ministry
of Environment and Water to take over
executive responsibilities of the General
Secretariat of UAE Municipalities**

Based on the letter of the Federal Customs Authority No.MD/MA/C/981/2009 dated 18/10/2009 requiring the implementation of the Cabinet's decision No. 359/8 of 2009 scrapping the General Secretariat of UAE Municipalities and assigning the Ministry of Environment and Water to take over its following executive responsibilities:

- 1-Withdraw, ban or prohibit the circulation of any material or commodities endangering public health, safety and environment in coordination with the respective organizations and authorities in the country.
- 2-Approve meat import permits.
- 3-Approve export health certificates accompanying fish cargos and other food stuff entering the UAE.
- 4-Approve the Islamic Associations and Organizations outside the UAE, which supervise slaughtering of animals and poultry and export of meat into the UAE.

إعلان جمركي رقم 12 / 2009

**تنفيذ قرار مجلس الوزراء رقم 8/359
لسنة 2009 بشأن إسناد مهام تنفيذية من الأمانة
العامة للبلديات إلى وزارة البيئة والمياه**

بناءً على ما جاء بكتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم: م.د.م.ع.ج/981/2009 بتاريخ 18/10/2009 وتنفيذاً لقرار مجلس الوزراء رقم 8/359 لسنة 2009، والمتضمن إلغاء الأمانة العامة للبلديات، وإسناداً المهام التنفيذية التالية إلى وزارة البيئة والمياه:

- 1- سحب أو منع أو حظر تداول أية مواد أو سلع تشكل خطورة على الصحة والسلامة العامة والبيئة بالتنسيق مع الجهات والسلطات المعنية في الدولة.
- 2- اعتماد اذونات استيراد اللحوم.
- 3- اعتماد شهادات التصدير الصحية المرافقة لشحنات الأسماك وغيرها من المواد الغذائية لدولة الإمارات العربية المتحدة.
- 4- اعتماد الجمعيات والهيئات الإسلامية خارج الدولة المشرفة على ذبح الحيوانات والدواجن وتصدير اللحوم للدولة.

5-Approve Animals and poultry slaughterhouses and shambles outside the UAE.

5- اعتماد مسالخ ومقاصب ذبح الحيوانات والدواجن خارج الدولة.

The contents of this Notice should be implemented and all issues and correspondence relating to the aforementioned responsibilities are to be addressed to the Ministry of Environment and Water.

للعمل بما جاء فيه وتوجيه كافة المواضيع والمراسلات ذات العلاقة بالمهام المشار إليها أعلاه إلى وزارة البيئة والمياه.

This Notice shall come into force as from the date of issue.

يعمل بهذا الإعلان الجمركي اعتباراً من تاريخ صدوره.

Ahmad Butti Ahmad
Executive Chairman
Director General of Dubai Customs



أحمد بطي أحمد
الرئيس التنفيذي
مدير عام جمارك دبي